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Zápis z jednání Konference KSH Vysočina 

konané dne 9. listopadu 2017 v Novém Veselí 

 

Jednání zahájil a celý průběh řídil předseda Exekutivy KSH Vysočina Ing. Zdeněk 

Tůma. Jmenovaný přivítal přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím a všechny hosty 

s hlasem poradním. Tím byl splněn první bod jednání. 

Poté Ing. Zdeněk Tůma vyzval tedy delegáty s hlasem rozhodujícím, aby se vyjádřili 

k návrhu Programu Konference, připomínek nebylo a návrh programu byl schválen 

jednomyslně.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Třetím bodem programu bylo schválení pracovního předsednictva. Navrženi byli Ing. 

Zdeněk Tůma a Zdeněk Materna, oba byli jednomyslně potvrzeni.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Čtvrtým bodem jednání bylo ustavení mandátové komise, předsedající navrhl, aby 

komise byla vzhledem k malému množství delegátů jednočlenná. Navržen byl Pavel 

Hladík. Připomínek nebylo a Pavel Hladík byl jednomyslně schválen za předsedu 

mandátové komise.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Pátým bodem jednání bylo ustavení volební komise, Zdeněk Tůma navrhl, aby 

komise byla jednočlenná a navrhl, aby předsedou volební komise byl a volby řídil Jan 

Král. Návrh byl Konferencí jednomyslně přijat.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Zprávu o činnosti KSH Vysočina přednesl Předseda exekutivy KSH Vysočina Ing. 

Zdeněk Tůma, zprávu o hospodaření KSH Vysočina přednesl Místopředseda exekutivy 

KSH Vysočina Jan Král.  

Dalším bodem byla zpráva mandátové komise, její předseda Pavel Hladík 

konstatoval, že na jednání konference bylo pozváno 10 delegátů s hlasem 

rozhodujícím. Z 10-ti pozvaných delegátů bylo přítomno 7, což je 70% a Konference 

je tedy schopna přijímat usnesení. Ze sedmi pozvaných hostů bylo přítomno 7 hostů. 

V diskusi jako první vystoupil delegát DHK Slavoj Žirovnice p. Jan Prantl, který 

konstatoval neefektivitu turnajů v miniházené 4+1 a kritizoval situaci, kdy jsou na 

turnaje zvána družstva z jiných KSH, přičemž jsou omezováni účastníci z KSH 

Vysočina. Na tento podnět postupně reagovali pp. Šidlo, Hladík, Kubala, Tůma, 

Materna, Veselý a Beneš. Došlo ke vzájemné shodě v tom, že narůstající počet   
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družstev Minižáků a Přípravka je potěšitelný. Od jarní části sezóny 2017/2018 dojde 

k navýšení počtu turnajů a oddíly dopředu určí, kterých turnajů se budou chtít 

zúčastnit. Tam kde to technické podmínky dovolují, bude doporučeno využití tří hřišť.  

Následujícím bodem jednání byly volby do exekutivy KSH Vysočina. Předseda volební 

komise p. Král navrhl, aby se volby uskutečnily veřejným hlasováním. Návrh byl 

Konferencí jednomyslně přijat. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Na pozici Předsedy KSH Vysočina byl pouze jediný kandidát, Ing. Zdeněk Tůma.  

Předseda exekutivy KSH Vysočina - Ing. Zdeněk Tůma 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

Vzhledem k tomu, že oddíly navrhly do exekutivy 8 kandidátů, předseda volební 

komise navrhl delegátům Konference, rozšíření exekutivy ze 6 členů na 8 členů. 

Návrh byl Konferencí jednomyslně přijat. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Konference KSH Vysočina zvolila následující členy exekutivy KSH Vysočina: 

Radek Beneš, Jan Běloch, Bc. Iveta Brabcová, Jiří Dolejší, Ing. Milan Koudelka, Alois 

Prokop, Ing. Ladislav Šidlo a Zdeněk Veselý. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Dalším bodem jednání bylo Usnesení z konference KSH Vysočina. Předsedající 

přednesl text usnesení, které bylo jednomyslně delegáty s hlasem rozhodujícím 

schváleno. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Na závěr Předseda exekutivy KSH Vysočina Ing. Zdeněk Tůma poděkoval za 

projevenou důvěru a aktivní přístup delegátů. Všem členům minulé exekutivy KSH 

Vysočina pak poděkoval za práci odvedenou ve prospěch našeho sportu v minulém 

volebním období. Všem účastníkům Konference pak a popřál mnoho sportovních 

úspěchů. 

 

 

 

V Novém Veselí dne 9. listopadu 2017 

 

Beneš 

Zapsal: Radek Beneš 

 


